
PROTOKÓŁ VII/2019 

Z SESJI RADY GMINY LIPIE 

Z DNIA 10 maja 2019 roku 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1000  

Zakończyła się o godzinie 1330 

 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni zgodnie z listą obecności – 14 

 Wójt Gminy Lipie – Bożena Wieloch 

 Skarbnik Gminy – Aneta Łaczmańska 

 Radca Prawny – Iwona Karpińska – Marchewka 

 Starosta Kłobucki – Henryk Kiepura 

 Nadleśniczy Nadleśnictwa Kłobuck – Jerzy Sądel 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Starostwa Powiatowego w Kłobucku – Piotr 

Mach 

 Pracownicy Urzędu Gminy Lipie – Agnieszka Kotynia, Krzysztof Słomian, Anna 

Komendacka, Olga Kowalska, Karolina Kapral, Mariusz Pilśniak 

 Sołtysi Gminy Lipie zgodnie z listą obecności – 15 

 Mieszkańcy gminy Lipie  

 Przedstawiciele lokalnych mediów 

 

Sesji przewodniczył Pan Zbigniew Bystrzykowski – Przewodniczący Rady Gminy Lipie 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z V i  VI  Sesji Rady Gminy Lipie. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 



6. Wystąpienia zaproszonych gości.  

7. Wystąpienie Nadleśniczego Nadleśnictwa Kłobuck na temat monitoringu leśnego  

i planowanych inwestycji drogowych zlokalizowanych w lasach i terenach przyleśnych  

w gminie Lipie.  

8. Nowa perspektywa finansowa na lata 2021-2027. Główne cele i założenia polityki 

spójności – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Starostwa Powiatowego w Kłobucku, 

Piotr Mach.  

9. Omówienie nowego modułu w ramach Systemu Informacji Przestrzennej dotyczącego 

ścieżek rowerowych i jego aktualizacja - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

Starostwa Powiatowego w Kłobucku, Piotr Mach.  

10. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 – kierownik GOPS w Lipiu, 

Ilona Kubicka.  

11. Informacja Wójta Gminy Lipie w sprawie spotkania z mieszkańcami Kleśnisk dotyczącego 

projektu pn.: „Przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku byłej szkoły na 

mieszkania socjalne w miejscowości Kleśniska – zapewnienie lokali mieszkalnych 

mieszkańcom wykluczonym społecznie”. 

12. Przedstawienie wstępnych założeń dotyczących budowy boiska sportowego w Lindowie – 

architekt, Danuta Grzegorzek.  

13. Informacja na temat prowadzonych działań firmy TAURON na terenie gminy Lipie – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska. 

14. Omówienie realizacji I etapu wymiany lamp oświetlenia ulicznego w gminie Lipie – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska. 

15. Informacja o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych 

inwestycjach w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – pracownik Urzędu Gminy Lipie, 

Krzysztof Słomian. 

16. Informacja na temat przeprowadzonych konsultacji społecznych w okresie 

międzysesyjnym – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Karolina Kapral.  

17. Informacja z realizacji wniosków przekazanych podczas V Sesji Rady Gminy Lipie oraz 

zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu Gminy Lipie – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga 

Kowalska.  

18. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie.  



19. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i  wnioskach 

podjętych przez Komisje w okresie międzysesyjnym.  

20. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 29 marca 2019 r. do 10 maja 2019 r. 

oraz informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla 

Komisariatu Policji w Krzepicach. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę  

w  miejscowości Parzymiechy. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę  

w  miejscowości Parzymiechy. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek rolnych w miejscowości 

Kleśniska.    

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Lipie.  

27. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 

ławników sądowych na kadencję 2020-2023. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych, położonych  

w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali 

mieszkalnych, położonych w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18.  

30. Interpelacje i zapytania radnych.  

31. Wnioski i zapytania mieszkańców (około godz. 1200).  

32. Zakończenie obrad VII Sesji Rady Gminy Lipie.  

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

 

Ad.1. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski o godzinie 1000 otworzył VII sesję  

i powitał wszystkich zebranych. Następnie na podstawie listy obecności radnych stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 14 radnych, czyli wymagane quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Przewodniczący Rady poinformował, że sesja jest nagrywana. Będzie 



można ją śledzić na bieżąco na oficjalnym profilu facebook gminy Lipie 

(www.facebook.com/lipie.gmina/).  

 

Ad.2. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski poinformował, że na wniosek Wójta Gminy 

Lipie wycofuje się z porządku obrad pkt 12 Przedstawienie wstępnych założeń dotyczących 

budowy boiska sportowego w Lindowie, informacja zostanie przedstawiona na najbliższej 

komisji wspólnej. Pod pkt 29 wprowadza się Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie działek pod drogi gminne. Pod pkt 30 wprowadza się Podjęcie uchwały w sprawie 

pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Wójta Gminy Lipie. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.    

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad wraz ze zmianami.  

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

http://www.facebook.com/lipie.gmina/


 

 Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Wobec powyższego Rada Gminy Lipie obradowała według następującego porządku obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z V i  VI  Sesji Rady Gminy Lipie. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Wystąpienia zaproszonych gości.  

7. Wystąpienie Nadleśniczego Nadleśnictwa Kłobuck na temat monitoringu leśnego  

i planowanych inwestycji drogowych zlokalizowanych w lasach i terenach przyleśnych  

w gminie Lipie.  

8. Nowa perspektywa finansowa na lata 2021-2027. Główne cele i założenia polityki 

spójności – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Starostwa Powiatowego w Kłobucku, 

Piotr Mach.  

9. Omówienie nowego modułu w ramach Systemu Informacji Przestrzennej dotyczącego 

ścieżek rowerowych i jego aktualizacja - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

Starostwa Powiatowego w Kłobucku, Piotr Mach.  

10. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 – kierownik GOPS w Lipiu, 

Ilona Kubicka.  

11. Informacja Wójta Gminy Lipie w sprawie spotkania z mieszkańcami Kleśnisk dotyczącego 

projektu pn.: „Przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku byłej szkoły na 

mieszkania socjalne w miejscowości Kleśniska – zapewnienie lokali mieszkalnych 

mieszkańcom wykluczonym społecznie”. 

12.  Informacja na temat prowadzonych działań firmy TAURON na terenie gminy Lipie – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska. 

13.  Omówienie realizacji I etapu wymiany lamp oświetlenia ulicznego w gminie Lipie – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska. 



14.  Informacja o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych 

inwestycjach w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – pracownik Urzędu Gminy Lipie, 

Krzysztof Słomian. 

15. Informacja na temat przeprowadzonych konsultacji społecznych w okresie 

międzysesyjnym – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Karolina Kapral.  

16. Informacja z realizacji wniosków przekazanych podczas V Sesji Rady Gminy Lipie oraz 

zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu Gminy Lipie – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga 

Kowalska.  

17. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie.  

18. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i  wnioskach 

podjętych przez Komisje w okresie międzysesyjnym.  

19. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 29 marca 2019 r. do 10 maja 2019 r. 

oraz informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla 

Komisariatu Policji w Krzepicach. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę  

w  miejscowości Parzymiechy. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę  

w  miejscowości Parzymiechy. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek rolnych w miejscowości 

Kleśniska.    

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Lipie.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 

ławników sądowych na kadencję 2020-2023. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych, położonych  

w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali 

mieszkalnych, położonych w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18.  

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek pod drogi gminne. 



30. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na 

działalność Wójta Gminy Lipie. 

31. Interpelacje i zapytania radnych.  

32. Wnioski i zapytania mieszkańców (około godz. 1200).  

33. Zakończenie obrad VII Sesji Rady Gminy Lipie.  

 

Ad.3. Na Sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego Jacka Majchrzaka.    

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie powyższą 

kandydaturę. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Sekretarzem obrad został jednogłośnie radny – Jacek Majchrzak.   

 

Ad.4. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów  

z V i VI Sesji Rady Gminy Lipie.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Protokoły z V i VII Sesji Rady Gminy Lipie zostały przyjęte jednogłośnie.   



 

Ad.5. W skład Komisji Uchwał weszli: 

 

 Ewa Kuc – Przewodnicząca  

 Maria Gworys – Członek 

 Izabela Konc – Członek 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.6. Starosta Kłobucki, Henryk Kiepura, zabrał głos w następujących sprawach dotyczących: 

 współpracy z Nadleśnictwem Kłobuck; 

 publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu kłobuckiego; 

 remontu drogi powiatowej Lipie – Parzymiechy; 

 remontu drogi powiatowej Popów – Zbory – Florianów; 

 remontu drogi powiatowej Grodzisko – Pierzchno – Libidza; 

 przygotowania dokumentacji projektowej remontu drogi powiatowej Danków – 

Rębielice Szlacheckie; 

 spotkania z inwestorami DPS w Natolinie; 

 dofinansowań dla jednostek OSP; 

 spotkania Komitetu RIT w Częstochowie.  

 



W dyskusji głos zabrali: Starosta Kłobucki, Henryk Kiepura, Wójt Gminy Lipie, Bożena 

Wieloch, Przewodniczący Rady Gminy Lipie, Zbigniew Bystrzykowski, radny Ryszard Kotala, 

sołtysi: Anna Szyszka, Kinga Bernaś.  

Ad.7. Nadleśniczy Nadleśnictwa Kłobuck, Jerzy Sądel, przedstawił informację o inwestycjach 

drogowych na trzech Leśnictwach leżących na terenie gminy Lipie. W Leśnictwie Wapiennik 

w bieżącym i kolejnym roku będzie realizowana przebudowa drogi pożarowej nr 37 na kwotę 

1.395.196,50 zł, Dodał, że na kolejny rok zaplanowano też przebudowę leżącej tuż obok, 

prostopadle drogi nr 39 na kwotę 700.000,00 zł. W br. zostanie także wyremontowana  

w tym samym leśnictwie Wapiennik droga pożarowa nr 36 na kwotę 30.000,00 zł. Jako 

kolejne miejsce inwestycji wskazał leśnictwo Osiniec, gdzie w br. zostanie wykonana 

dokumentacja projektowa na drogę pożarową od Julianowa do pól na Draby i Kiedosy.  

 

W dyskusji głos zabrali: Starosta Kłobucki, Henryk Kiepura, Wójt Gminy Lipie, Bożena 

Wieloch, Radni: Piotr Woźniak, Alicja Podgórska, Ryszard Kotala, Sołtys m. Zbrojewsko, Anna 

Szyszka. 

 

Ad.8. Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Starostwa Powiatowego w Kłobucku, Piotr Mach, 

przedstawił informację na temat nowej perspektywy finansowej na lata 2021-2027 oraz 

główne cele i założenia polityki spójności.  

 

Ad.9. Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Starostwa Powiatowego w Kłobucku, Piotr Mach, 

omówił nowy moduł w ramach Systemu Informacji Przestrzennej dotyczącej ścieżek 

rowerowych i jego aktualizacji.  

 

Ad.10. Kierownik GOPS w Lipiu, Ilona Kubicka, przedstawiła informacje na temat oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2018 – informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Kierownik GOPS w Lipiu odniosła się również do sprawy budowy mieszkań socjalnych  

w Kleśniskach.  

 

Ad.11. Wójt Gminy Lipie przedstawiła informację w sprawie spotkania z mieszkańcami Kleśnisk 

dotyczącego projektu pn.: „Przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku byłej 



szkoły na mieszkania socjalne w miejscowości Kleśniska – zapewnienie lokali mieszkalnych 

mieszkańcom wykluczonym społecznie”. 

 

W dyskusji głos zabrali: radni: Piotr Woźniak Alicja Podgórska, Izabela Konc, Jacek Majchrzak, 

Ewa Kuc, mieszkańcy Kleśnisk: Barbara Sajecka, Przemysław Szkutnik.  

 

Ad.12. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska, przedstawiła informacje na temat 

prowadzonych działań firmy TAURON na terenie gminy Lipie – informacja stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu.  

 

Ad.13. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska, omówiła realizację I etapu wymiany lamp 

oświetlenia ulicznego w gminie Lipie – informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad.14. Kierownik Referatu gospodarki i infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację  

o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych inwestycjach  

w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad.15. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Karolina Kapral, przedstawiła informację na temat 

przeprowadzonych konsultacji społecznych w okresie międzysesyjnym - informacja stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu 

 

Ad.16. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska, przedstawiła informację z realizacji wniosków 

przekazanych podczas V Sesji Rady Gminy Lipie oraz zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu 

Gminy w Lipiu. 

 

Ad.17. Przewodniczący  Rady Gminy, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym wpłynęły następujące pisma: 

 z Prokuratury Rejonowej w Częstochowie dotyczące przekazania skargi z dnia  

2 kwietnia 2019 r. dot. nieprawidłowości przy ustaleniu przez Wójta Gminy Lipie 

ryczałtu do dostarczania wody do Ubojni Zwierząt Rzeźnych w Parzymiechach   

wg właściwości rzeczowej do Rady Gminy Lipie; 

 z Sądu Okręgowego w Częstochowie dotyczące wyboru ławników na kadencję 2020-

2023.  



 

Ad.18. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Jacek Majchrzak, poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 10 maja 2019 r.   

 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego, Piotr Woźniak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja 

pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 26 kwietnia 2019 r.    

 

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Krzysztof Szczepaniak, 

poinformował,  że w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu  

w dniu 11 kwietnia 2019 r.  

 

 Przewodnicząca Komisji, Kultury, Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Izabela Konc,  

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja nie odbyła żadnego posiedzenia.  

 

Ad.19. Wójt Gminy, Bożena Wieloch przedstawiła informację z pracy za okres od  

29 marca 2019 r. do 10 maja 2019 r. oraz informację w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy 

Lipie w w/w okresie – informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla 

Komisariatu Policji w Krzepicach. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu 

Policji w Krzepicach. 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu 

Policji w Krzepicach. 



 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr VII/43/2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przekazania środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

samochodu dla Komisariatu Policji w Krzepicach została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 



 Uchwała Nr VII/44/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę  

w  miejscowości Parzymiechy. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę w  miejscowości 

Parzymiechy. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzkowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę w  miejscowości 

Parzymiechy. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr VII/45/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę  

w  miejscowości Parzymiechy została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę  

w  miejscowości Parzymiechy. 

 

 W dyskusji głos zabrali: radna, Izabela Konc; pracownik Urzędu Gminy Lipie, Anna 

Komendacka.   



 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę w  miejscowości 

Parzymiechy. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę w  miejscowości 

Parzymiechy. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr VII/46/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek  pod zabudowę  

w  miejscowości Parzymiechy została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek rolnych w miejscowości 

Kleśniska.    

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek rolnych w miejscowości Kleśniska.    

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek rolnych w miejscowości Kleśniska.    



 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr VII/47/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek rolnych  

w miejscowości Kleśniska została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Lipie. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Lipie. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykwski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Lipie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr VII/48/2019 w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Lipie została przyjęta 

jednogłośnie.  



  

Ad.26. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 

ławników sądowych na kadencję 2020-2023. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników sądowych 

na kadencję 2020-2023. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników sądowych 

na kadencję 2020-2023. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr VII/49/2019 w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych 

kandydatów na ławników sądowych na kadencję 2020-2023 została przyjęta jednogłośnie.   

 

 

Ad.27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych, położonych  

w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 



 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych, położonych  

w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych, położonych  

w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr VII/50/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych, 

położonych w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18 została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali 

mieszkalnych, położonych w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych, położonych 

w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych, położonych 

w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 



- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr VII/51/2019 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali 

mieszkalnych, położonych w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18 została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek pod drogi gminne. 

 

 W dyskusji głos zabrali: radny Piotr Woźniak, pracownik Urzędu Gminy Lipie, Anna 

Komendacka.   

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek pod drogi gminne. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek pod drogi gminne. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 



 Uchwała Nr VII/52/2019 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek pod drogi gminne 

została przyjęta jednogłośnie.   

 

 O godz. 13:00 radna Alicja Podgórska opuściła obrady sesji. W związku z tym w sesji 

uczestniczyło 13 radnych.  

 

Ad.30. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na 

działalność Wójta Gminy Lipie 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Wójta Gminy 

Lipie. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Wójta Gminy 

Lipie. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr VII/53/2019 w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na 

działalność Wójta Gminy Lipie została przyjęta jednogłośnie.     

 

Ad.31. Przewodniczący Rady Gminy Lipie, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że nie wpłynęły 

żadne interpelacje i zapytania radnych.  

 



Ad.32. W dalszej dyskusji głos zabrali: Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch, Radni: Izabela Konc, Piotr 

Woźniak, Sołtys Waldemar Trocha.  

 

Wykaz głosowań stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Ad.33. W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy, Zbigniew Bystrzykowski,  realizując czynności proceduralne, zamknął posiedzenie  

VII Sesji Rady Gminy Lipie o godzinie 1330. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji Rady Gminy Lipie dostępne  

w Biuletynie Informacji Publicznej (www.bip.lipie.akcessnet.netw zakładce: Organy Gminy – 

Rada Gminy – Nagrania z sesji Rady Gminy Lipie kadencja 2018-2023 – VII Sesja Rady Gminy 

Lipie 10.05.2019 r.) 

 

Protokołowała:      Sekretarz:              Przewodniczący Rady: 

Karolina Kapral   Jacek Majchrzak      Zbigniew Bystrzykowski 

http://www.bip.lipie.akcessnet.netw/

